
FAU-mote torsdag 08. desember 2016
kl 1 7. 3 0 - 19. 3 0

TILSTEDE

1 A Merete Fjellsbø
1 B Ole Daniel Fjellanger
2 A Andreas Kolås
2 B Heidi Andvik
3 A Lise Hodnekvam
3 B Trine Moldøen
4 Torunn R Sletten meldt avbud
5 Therese Christensen
6 A Vetlemoy Wergeland
6 B Katrine Aven meldt avbud
7 A Jan Håland
7 B Torunn Kolås
Rektor

Sak 07/16-17: Gjennomgang av referatet fra sist mote.
OK, referat sendes kun til medlemmer FAU. Rektor skal ha det først til
gjennomgang.

Sak 08/16-17: Moteplan for FAU-motene dette skulearet
Torsdager 18-20
26.01.17
23.02.17
23.03.17
27.04.17
01.06.17



Sak 09/16-17: Julefestane
13.desember 3-4 klasse
15.desember 1-2 klasse
19.desember: 5-7 klasse
Klassekontaktene skal hjelpe ti I med det praktiske.

Juleverksted den 19. desember
20.desember siste skuledag ferdig 12.35

Snopeposer, ikkje onskelig med dette i år.

Skulegudstjeneste fredag 16.desember (en KLR-time i kirka)

Sak 10/16-17: ppfolging av saker fraforrige mote
Svømming, dyrt å reise og mykje tid går vekk i kjøring, så forløpig er dette ikkje

et alternativ. Blir ikkje svomming skuleåret 2016/2017 pga bassenget på Kaland

er stengt. Skulen må sjå korleis ein gjer dette neste skuleår.

Rektor ser kva som står i opplæringsplanen om svømming.

Lise hører med ADO-arena, plass/pris og må ein leige livredder?

Saken blir tatt på neste møte.

Ikkje yoghurtsalg

Behovet for «Natteravn» er tilstede. Jan har ikkje ftt noko tilbakemelding.

Skal purre på. FAU Lindås barneskule vil ha med FAU p@ ungdomsskulen med på

dette. Det er foreldre på Ungdomskulen som har gått natteravn.

Saken følges opp på neste møte.

Fredagene er det Fritex og Samlinger i Lindåshallen, anna kvar veke. Vi må prøve

å få til at ungdommene har en plass å være.

Spørsmål om det finne en «Ungdomsskoordinator» i Lindås kommune

Var et ungdomsmøte i Lindåshallen i november.

Rektor har snakka med taxi, jmf ref erot forrige møte.

Trafikksituasjonen, morkt i omridet.

Gapahuk: 25-30000 + dugnad. Viss lik den som er i Årvikane.

Rådet til «snakke med dei inn på fylket» om leikeapparat ang støtteordninger.

Sak 11/16-17: Nytt fr klassane
Kjem ny elev i 2 klasse og 1 klasse.
6. klasse har fått oppleve Somalisk mat, mor til ein elev i klassen.



Sak 12/ 16-17: Ymse
17 mai møte i Februar
Vore ein del sjukemeldinger blant dei voksne på skulen. Dei fleste voksne på
skulen er tilbake i jobb no informerer rektor

F AU har ca 51.000 på konto.
Ca 1000 kr i kontakt kassen.
Tar opp igjen det å registrere F AU i Brønnøysundregisteret.
Rektor sjekker opp om dette har vore gjort tidligere. I følgje referat frå
16.10.2012 var dette en sak.
Enstemming at kasserer kan registrere FAU i Brønnøysundregistert dersom
dette ikkje allereie er gjort.

Diskuterer rundt stormøte på skulen. Kvaer ønskelig å ha som tema. Overgrep er
en sak som er mykje opp i media.

Samtale rundt miljøet på Lindås. En del uheldige hendelser på Lindås senter,
blant annet hærverk. F AU tar det opp i klassene.

Ca 34-35 nye første klassinger hausten 2017. Får ressurser etter elevantall,
enkelte elever utloser meir ressurser.

Referent: TSC
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